
 
 

 
Reservation 

 
Miljönämnden 2020-05-26 
Ärende: MN-2020-3472 
 
 

Remiss från VA Syd – samrådsförslag för Renhållningsordning 2021-2030 för 

Burlövs kommun och Malmö stad 

 

Vi Sverigedemokrater yrkade på ett tilläggsyrkande i tjänsteskrivelsen på sidan nio 

under rubriken ”Styrmedel och verktyg” med följande lydelse: 

 

”Miljönämnden anser det viktigt att själva genomförandet av kretsloppsplanen, inte 

medför en höjning av avfallstaxorna.” 

 

Målet måste vara att de satsningar som görs, vägs upp av besparingar och ökad 

digitalisering.  

 

En faktor som inte nämns i kretsloppsplanen, är att förtätningen av Malmö gör det 

dyrare att samla in avfall. Orsaken är att förtätningen tvingar fram mindre sopbilar, vilket 

kräver fler omlastningar. Mindre sopbilar innebär också fler körningar och därmed större 

utsläpp. 

 

För övrigt tycker vi att det hade varit bra med en större samordning med övriga Sysav- 

kommuner och att det hade varit önskvärt att samarbetet om en gemensam 

kretsloppsplan hade fortsatt. 

 

 

Då vi inte fick gehör för vårt ställningstagande reserverar vi oss mot beslutet. 

    

 

 

Jenny Bengtsson (SD)  Oscar Andersson (SD) 

 
 


